


Jordi Gassió defensa en

aquesta  entrevista  el

pacte de govern del seu

partit, Junts, amb Futur

per  Puigcerdà,  i  afirma

que té  bona salut,  tot  i

una  forta  polèmica  per

uns  projectes  del  seu

homòleg  de  coalició.

L’alcalde  justifica  per

què encara no han pogut fer un nou pressu-

post municipal.

Respectant el resultat de les eleccions –cinc

regidors ERC, quatre Junts i quatre Futur,

encara que només fos per 15 vots–, vam

anar a trobar el guanyador, ERC. I no ens

vam entendre. Vam fer el més lògic, enten-

dre’ns amb els quatre que anys enrere

havíem estat tots del mateix partit,

Convergència.



Nosaltres no som continuistes i l’etapa

d’Albert Piñeira no va acabar malament.

Sigui qui sigui el predecessor has de contin-

uar amb el que estava bé i millorar el que

penses que no era perfecte.

Tots els alcaldes que han passat per aquest

consistori han fet coses molt ben fetes, però

en Piñeira és el millor que ha tingut

Puigcerdà fins ara. Ell en va fer moltes,

però era una persona que delegava poc.

Més que això, era una persona que feia les

coses molt ben fetes i les volia fer molt ell.

Jo no tinc la capacitat de poder fer el que

ell feia, en tots els sentits. Tinc una família,

una feina i no puc treballar a l’Ajuntament

com feia en Piñeira. Per això, jo d’entrada,

vaig delegar als vuit regidors del govern.

Cadascú porta la seva àrea, la dirigeix i és

resolutiu. Penso que és una manera de tre-

ballar diferent.

Com a dos equips que estan treballant, es-

tem molt bé, cadascú porta la seva àrea i jo

les coordino totes. La salut és bona. No hi

ha cap cosa dins de la manera de treballar

que pugui emmascarar aquest pacte.

Lògicament han de fer oposició, per això

estan a l’oposició, i fan la seva feina. No és



que sigui molt dura, però tampoc tova del

tot. Penso que estan en la línia en què han

d’estar. Les coses que són clares i són bones

per a Puigcerdà les entén tothom i les entén

l’oposició. No voten en contra quasi mai,

només en reconeixements extrajudicials de

crèdits, temes de contractacions que es-

taven per fer i encara estan per fer. No es-

taven d’acord amb com es feien i no ho es-

tan ara que estiguem en la mateixa situació.

Hi ha coses que intentem solucionar, però

ens costa molt.

Sí que ERC presenta batalla, però és un

tema extraajuntament. Des del nostre grup

i de quasi la totalitat del govern, si ens di-

uen que hi ha una cosa que està presumpta-

ment mal feta, encara que sigui d’abans

d’aquest mandat, no hi girarem la cara.

En aquest moment, hi estan treballant els

tècnics i penso que no hem de fer valo-

racions polítiques a priori. L’única valo-

ració que fem és que si presumptament hi

pot haver alguna irregularitat no mirarem

cap a un altre costat sigui qui sigui i encara

que sigui una persona del govern. Diguem,

doncs, que s’investigui, que segueixi el seu

procediment i, un cop enllestit, si cal fer al-

guna valoració política la farem.

Estem endreçant una mica aquest



Ajuntament. Ens hem trobat coses que

potser no estaven prou endreçades. El de-

partament d’intervenció era un embut on hi

havia un tap molt important per falta de re-

cursos humans. S’ha fet un canvi i s’està

millorant molt. La principal prioritat és pa-

gar factures, que n’hi havia moltes. Encara

estem amb pressupost prorrogat del 2022.

Sí, sí. No hi ha cap forat negre ni res. Hi

havia un bloqueig al departament d’inter-

venció. No es tirava la feina endavant i

s’havia fet una bola molt gran. Hi havia els

diners, era un problema tècnic. Ara, s’ha

acabat de pagar tot el que es devia del 2022

i molta part del 2023.

És que si no sabem què hi ha ben bé,

primer hem de pagar i veure què queda. Hi

ha hagut canvis, estem amb un pressupost

encara d’una època postcovid i el fet de no

tenir el pressupost ens està bloquejant

moltes coses. Estem treballant en el pressu-

post del 2025, no tindria sentit a aquestes

alçades de l’any fer el del 2024 a correcuita.

Sí, els grans projectes els tenim parats,

perquè no sabem ben bé si els podem por-

tar a terme.

El casal d’avis n’és un i ja l’estem tirant en-

davant, tot i que no sabem encara com el

materialitzarem. Els avis estaven provision-

alment a la biblioteca i per les obligacions



de la covid l’equip de govern anterior va re-

cuperar aquest espai que inicialment ja era

de la biblioteca. Se’ls va instal·lar provi-

sionalment al museu cerdà i, ara, hem recu-

perat la idea de l’antiga discoteca Gatzara

del semisoterrani del Casino on era per fer-

hi un centre cívic amb una reforma molt

important. Ens calen subvencions, però

també ens cal tenir l’edifici en propietat.

Van fer una proposta de compra i la junta

del Casino ha fet mans i mànigues perquè

se’ns pogués fer una oferta molt assumible.

I l’altre gran projecte és anar arreglant la

vila, sobretot voreres. N’hi ha molts

quilòmetres i s’hi han anat fent pedaços.


